
Br.0012.1.5.2022 
 

Protokół Nr 39/22  
z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta  

Rady Miasta Bielsk Podlaski  
w dniu 24 maja 2022 r.  

 
 Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy  
ul. M. Kopernika 3 (sala -II piętro) w godzinach 14.00-14.55. Obecni byli: Przewodniczący 
Komisji Aleksander Bożko, Wiceprzewodniczący Komisji Mikołaj Osipiuk oraz Członek 
Komisji Tomasz Sulima i Członek Komisji Piotr Wawulski. 
W posiedzeniu uczestniczyli także: Burmistrz Miasta Jarosław Borowski oraz Przedstawiciel 
Stowarzyszenia „Lazur Nadziei” Irena Szymczuk i Monika Kapłun, a w trybie zdalnym: 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska, Sekretarz Miasta Tamara Korycka, Skarbnik 
Miasta Anna Szkoda, Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Piotr Selwesiuk, Prezes 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A. Jerzy Krassowski (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu).  
 
Dotyczy punktu nr 1  
Na wstępie Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i 
powitał wszystkich zebranych.  Poinformował, że na sali obecne są przedstawicielki 
Stowarzyszenia „Lazur Nadziei”, które chciałby przedstawić Radnym swoją sprawę, wobec 
powyższego przekazał głos przedstawicielce stowarzyszenia Pani Monice Kapłun.  
Nagranie nr 1 nieczytelne (00:00.00- 00:14:00) 
 
Dotyczy punktu nr 2  
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy 
ustalenia porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia podany w 
zawiadomieniu.  

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 38/22 z posiedzenia Komisji w dniu 21 kwietnia 2022 r.  
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk 

Podlaski.  
5. Zapoznanie się z informacją według stanu na dzień 31 grudnia 2021 r. z: 

1) wykazem osób prawnych i fizycznych oraz jednostkami organizacyjnymi 
nieposiadającymi osobowości prawnej, którym w zakresie podatków lub opłat 
Burmistrz Miasta Bielsk Podlaski udzielił ulg, odroczeń, umorzeń lub rozłożył 
spłatę na raty w kwocie przewyższającej łącznie 1 tys. zł., wraz ze wskazaniem 
wysokości umorzonych kwot i przyczyn ich umorzenia, 
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2) wykazem osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych 
nieposiadających osobowości prawnej, którym Burmistrz Miasta Bielsk 
Podlaski udzielił pomocy publicznej. 

6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu w tym punkcie obrad Przewodniczący Komisji 
poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku Kworum. Następie poddał 
pod głosowanie zaproponowany porządek obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 3 
 
 Przyjęcie Protokołu Nr 38/22 z posiedzenia Komisji w dniu 21 kwietnia 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie protokół. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 38/22 z posiedzenia Komisji w dniu 21 kwietnia 2022 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 4 
 
Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim  
w 2021 roku. 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Piotr Selwesiuk powiedział, że rok 2021 
przedsiębiorstwo zakończyło na plusie, natomiast został ogłoszony przetarg na 2023 rok, na 
energię elektryczną. Szerszą informację w tym temacie przedstawi na Sesji 
Rady Miasta, natomiast, jako przykład podał, że w Zakładzie Wodociągów i Kanalizacji za 
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2021 r. przedsiębiorstwo zapłaciło ponad 1.000.000 zł za energię elektryczną, natomiast na 
2023 rok najniższa oferta złożona przez PGE wynosi prawie 3.000.000 zł, czyli jest różnica 
prawie 2.000.000 zł. Zakładając zysk firmy, o ile będzie na tym samym poziomie i niech 
będzie te 500.000 zł, to po roku czasu będziemy mieli Przedsiębiorstwo Komunalne 
zadłużone na 1.500.000 zł. 29 kwietnia został złożony wniosek o zmianę taryf na wodę i 
ścieki, natomiast regulator - Wody Polskie zachowuje się w ten sposób, że przynajmniej do 
obecnej chwili niechętnie zmieniał te taryfy, a brak zmiany taryf doprowadzi do utraty 
płynności finansowej spółki. Nie będzie to tylko problemem dla zarządu i prezesa, to będzie 
problem i właściciela, którego nie chciałby obarczać problemami Przedsiębiorstwa 
Komunalnego. Będzie to również problemem radnych i mieszkańców.  

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko stwierdził, że podwyżka energii na pewno będzie 
rzutowała na cenę, ale dzisiejsze dywagacje nic nie dadzą. To, co będzie dalej, to na pewno 
cała polska będzie miała z tym problem.   

Członek Komisji Tomasz Sulima zapytał o zwiększenie środków trwałych, mowa o 
oczyszczalni ścieków – czy obsługa, eksploatacja tych zmodernizowanych elementów, czy to 
może pozwolić nam w przyszłości zaoszczędzić pewne środki, czy to będzie generowało 
kolejne, bo wiadomo, że wszystko drożeje? Jak Pan Prezes widzi to w przyszłości, bo wartość 
tych aktywów znacząco wzrosła i ciekaw jest jak to się może przełożyć na plan finansowy w 
najbliższych latach? 

Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Piotr Selwesiuk stwierdził, że pytanie jest zasadne, 
ale obecnie jest etap rozruchu, oddanie do użytkowania poszczególnych części oczyszczalni 
ścieków. Na chwilę obecną, jeżeli mówimy o energii elektrycznej, to wszystko wskazuje na 
to, że jej zużycie jest na takim samym poziomie, czy bardzo zbliżonym do poziomu sprzed 
budowy. Trudno jest powiedzieć jak to będzie działało całościowo, bo to jest rozruch i w 
związku z tym potrzeba kilku miesięcy ciągłej pracy, a na dzień dzisiejszy nic nie wskazuje 
żeby te koszty były obniżone, czy zwiększone, są mniej więcej na takim samym poziomie. 
Oczywiście dojdzie koszt w postaci amortyzacji, to jest koszt, który nie jest wydatkiem, to po 
pierwsze no i będą wyższe koszty, bo już słyszymy o podniesieniu wynagrodzenia 
minimalnego, o jakieś +/-500 zł z 3010 do 3500 zł. 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji uznał, że komisja 
zapoznała się z przedłożoną informacją.  
 
Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania sp. z o.o. w Bielsku 
Podlaskim w 2021 roku. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji uznał, że komisja zapoznała się z 
przedłożoną informacją.  
 
Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A. w Bielsku 
Podlaskim za 2021 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
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Członek Komisji Tomasz Sulima powiedział, że co roku o tej samej porze zadaje te same 
pytania. Powiedział, że najbardziej go interesuje kwestia przyszłości, czyli plany inwestycyjne. 
Bardzo ucieszyła go kwestia odnawialnych źródeł energii, a mianowicie…  
Nagranie nr 2 nieczytelne (00:10.00- 00:10:40) 
 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A. Jerzy Krassowski powiedział, 
że planowana jest instalacja fotowoltaiczna o mocy 50 kilowatów i jest to moc, która mniej 
więcej jest pobierana w okresie letnim, tak wiec całość produkowanej energii elektrycznej 
będzie zużywana na bieżąco.  To pokryje ok 10-15% rocznego zużycia energii. Drugą 
planowaną inwestycją jest budowa kotłowni biogazowej finansowej ze Środków 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Wnioski złożone o 
pożyczkę i dotacje na te inwestycje zostały warunkowo oceniono pozytywnie, obecnie 
przedsiębiorstwo jest na etapie negocjacji umowy pożyczki i dotacji. Realizacja tej inwestycji 
pozwoli na osiągnięcie statusu efektywnego systemu ciepłowniczego, to znaczy, że minimum 
50% energii cieplnej wprowadzanej do sieci ciepłowniczej będzie pochodziło ze źródeł 
odnawialnych, w tym przypadku z biomasy.  W dzisiejszych uwarunkowaniach trudno ocenić 
jak to wpłynie na ceny ciepła, ponieważ w ślad za innymi paliwami kopalnymi również ceny 
nośników odnawialnych , w tym również biomasy też mocno poszły w górę.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji uznał, że komisja 
zapoznała się z przedłożoną informacją.  
 
Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Miasta Bielsk Podlaski z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 
rok 2021. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji uznał, że komisja zapoznała się z 
przedłożonym sprawozdaniem.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania Tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Bielsk Podlaski”. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania Tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Bielsk Podlaski”. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2022-2034. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2022-2034.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 0, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 5 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie 

Członek Komisji Piotr Wawulski zapytał, jakie były przesłanki i jaka podstawa do umorzenia 
w poz. 10 oraz zastosowania ulgi w pozycjach 10,11, 12? Ile było umorzeń ulg w latach 2018-
2020, poprosił o rozbicie szczegółowe. Zapytał również ilu osobom/podmiotom 
gospodarczym odmówiono umorzenia, udzielenia ulgi w roku 2021?  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji uznał, że komisja 
zapoznała się z przedłożoną informacją.  
 
Dotyczy punktu nr 6. 
 
Wniosek Burmistrza Miasta dotyczący budżetu obywatelskiego 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Nagranie nr 2 nieczytelne (00:20.55- 00:23:10) 
 
Członek Komisji Mikołaj Osipiuk powiedział, że znamy sytuację finansową samorządu, 
dotychczas były realizowane zadania miękkie, cześć tych twardych przechodziła na lata 
następne i z różnych powodów nie była realizowana… (nagranie nr 2 nieczytelne (00:23.40- 
00:39:00) 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek dotyczący budżetu obywatelskiego. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
czy Komisja opowiada się za, czy przeciwko kontynuacji budżetu obywatelskiego.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
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BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Wawulski 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zwrócił uwagę, że na ul. Poniatowskiego przy 
transformatorze cześć drzew jest sucha, zwrócił się z prośbą, aby sprawdzić, czy nie trzeba 
tam wykonać podcinki.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział 
w posiedzeniu i zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
Magdalena Germaniuk 

Przewodniczący  
Komisji Finansów i Budżetu Miasta 

 
Aleksander Bożko 

 
 
 

  

 


